

TUNISIA 14 & U, 21-24/06/17

Boys/Garçons			
	CAT ranking/ classement 07/06/17	Last & First Name/ Nom & Prénom	Nat.
MAIN DRAW/TABLEAU FINAL			
1	3	Benchakroun Mehdi	MAR
2	4	Ahouda Walid	MAR
3	5	Salah Eldin Mohamed	EGY
4	8	Hassan Abd El Rahman	EGY
5	9	Sadek Youssef	EGY
6	12	Van Schalkwyk Connor	NAM
7	18	Rakotondrainibe Sampras	MAD
8	20	Ouattara Souleymane Nafiralo K	CIV
9	19	Aberrahman Wissam	TUN
10	21	Ben Abdelwahed Majdi	TUN
11	23	Rakotozandriny Lanja	MAD
12	24	Mekki Berrada Salim	MAR
13	28	Rasendra Fenosoa	MAD
14	29	El Amine Hamza	MAR
15	37	Kouame Myko Yohann Himad	CIV
16	46	Khaled Omar	EGY
17	47	Dlimi Yassine	MAR
18	58	Kaddour Faicel Aziz	TUN
19	61	Ouattara Ibrahima	CIV
20	71	Padio Hodabalo Isak	TOG
21	83	Ali Moussa Aymen	ALG
22	101	Helali Youssef	TUN
23	110	Lebdi Mohamed Forkane	ALG
24	154	Ayoub Hassan	EGY
WC - CAT	15	Ominde Derik	KEN
WC - CAT	181	Alsifaw Abdulrahman	LBA
WC - HOST NATION	NR	Dammak Mohamed Malek	TUN
WC - HOST NATION	NR	Labbene Youssef	TUN
Qualifier			
Qualifier			
Qualifier			
Qualifier			
Qualification Draw/Tableau de Qualification			
1	NR	Brahimi Ramzi	ALG
2	NR	Benosmane Abdelkrim	ALG
3	NR	Benjfila Loqman	LBA
4	NR	Zribi Mohamed Rayen	TUN
5	NR	Gmati Mohamed Rayan	TUN
6	NR	Chedly Karim	TUN
7	NR	Oueslati Moyhamed Amine	TUN
8	NR	Boubaker Youssef	TUN
9	NR	Harmessi Rayen	TUN
10	NR	Messelmani Taha	TUN
11	NR	Fendri Malek	TUN
12	NR	Zinelabidine Mohamed Ali	TUN
13	NR	Braham Mohamed Hedi Ben Wissem	TUN
14	NR	Rabbouche Haithem	TUN
15	NR	Haouas Alaa	TUN
Withdrawal			
1	10	Ranaivo Toky	MAD
2	113	Dogbefu Kossi André	TOG
3	42	Mohamed Karim	EGY
4	114	Gamal ElDin Marawan	EGY
5	50	Amin Malek	EGY
6	NR	Essmat Mohamed	EGY
7	NR	Kotb Hassan	EGY
8	NR	Amar Mohamed	EGY

Withdrawal deadline: 12 June 2017	Dernier délai des retraits : 12 June 2017
Any player wishing to withdraw from the Tournament has to inform Ms Issem Essais, Head of CAT Projects Coordinator before Monday 12 June 2017 at 02:PM . Late withdraw and/or no show in the Tournament will be sanctioned by CAT. Email: issemessais@hotmail.com	Tout joueur qui désire se retirer du Tournoi doit impérativement informer Melle Issem Essais, Coordinatrice en Chef des Projects de la CAT au plus tard le Lundi 12 Juin 2017 à 14H00 . Retrait tardif et/ou non apparition lors du tournoi engendre une sanction de la part de la CAT. Email : issemessais@hotmail.com
Important Information	Information Importante
Based on the Article 7 of the Rules & Regulations of the African 14 years & Under Circuit (see below). The qualifying draw will be organised a day preceding the Main Draw (20 June 2017). A draw composed of a maximum of 24 players will qualify 4 players to the Main Draw (2 Rounds will be played on 20 June 2017 + eventually 1 round played on 21 st June at 8:30 am). Sign in - Qualification draw : 19 June before 6 pm Sign in - Main draw : 20 June before 6 pm	En se basant sur l'Article 7 des Règlements du Circuits Africain des 14 ans et moins (voir ci-dessous), un tableau de qualification sera organisé le jour qui précède le tableau final (20 Juin 2017). Un tableau composé de 24 joueurs au maximum qualifiera 4 joueurs au tableau final (2 tours qui se joueront le 20 Juin 2017 + éventuellement 1 tour qui se jouera le 21 Juin à 8h30). Signature - Tableau des qualif: 19 Juin 2017 avant 18h00 Signature - Tableau Final: 20 Juin avant 18h00
7. COMPOSITION OF THE DRAW	7. COMPOSITION DU TABLEAU
The Main Draw shall be composed of 32 players in each Gender. The host nation can organise a qualifying draw for its local players and eventually for foreign players who are not accepted at the main draw during the preceding days of the Main Draw. All participating players have to pay for their accommodation during that event. On that case, the Composition of the Main Draw will be as follows: A) Singles Main Draw: 32 Direct Acceptance 24 Qualifiers (local players only) 4 Wild Cards (Host Nation) 2 Wild Cards (CAT) 2	Le Tableau Final sera composé de seulement 32 joueurs par sexe. Le pays hôte peut organiser un tableau de qualification pour ses joueurs locaux et éventuellement pour les joueurs étrangers qui n'ont pas été acceptés au Tableau final. Ce tableau de qualification doit être organisé durant les jours précédents le tableau final. Tous les joueurs qui y participent doivent toutefois se prendre en charge au niveau de l'hébergement et de la restauration. Dans ce cas, la composition du tableau Final sera comme suit : A) Simples : 32 Directement Acceptés 24 Qualifiés 4 Wild Cards (Pays d'accueil) 2 Wild Cards (CAT) 2

TUNISIA/TUNISIE 14 & U, 21 -24/06/17

Girls/Filles			
	CAT ranking/ classement 07/06/17	Last & First Name/ Nom & Prénom	Nat.
MAIN DRAW/TABLEAU FINAL			
1	2	Charl Maria	EGY
2	3	Kruger Christine	RSA
3	5	Akid Sara	MAR
4	6	Habiba Farouk	EGY
5	7	Edwards Mary Love	NGR
6	8	Ranaivo Narindra	MAD
7	9	Kabbaj Yasmine	MAR
8	11	Elsherif Ayman Hana	EGY
9	15	Ranaivo Mialy	MAD
10	16	Dotse Vania	TOG
11	19	Quadre Barakat	NGR
12	24	Tamer Retag	EGY
13	25	Jeribi Ghaida	TUN
14	26	Broadfoot Gabriella	RSA
15	29	Manyube Naledi	RSA
16	31	Ben Hassen Feryel	TUN
17	32	Zeghlouli Chems-Doha	MAR
18	35	Rakim Sara	MAR
19	38	Talaki Valentine	TOG
20	44	Ekpeyoung Rebecca	NGR
21	48	Boubaker Wiem	TUN
22	62	Boussayri Arwa	MAR
23	73	Ben Amar Hadil	TUN
24	83	Gueblaoui Nour	TUN
WC -CAT	99	Mebarki Bouchra	ALG
WC -CAT	4	Okutoyi Angela	KEN
WC - HOST NATION	NR	Kallel Nour	TUN
WC - HOST NATION	NR	Ferchichi Nour	TUN
Qualifier			
Qualifier			
Qualifier			
Qualifier			
Qualification Draw/Tableau de Qualification			
1	NR	Taneche Oumaima	ALG
2	NR	Cherif Ines	ALG
3	NR	Ramy Kenzy	EGY
4	NR	Sammari Amal	TUN
5	NR	Gati Amel	TUN
6	NR	Bergaoui Amira	TUN
7	NR	Mornagui Fatma	TUN
8	NR	Landolsi Donia	TUN
9	NR	Hachem Lina Leonor	TUN
10	NR	Ben Amor Sarra	TUN
11	NR	Mathlouthi Fatma	TUN
12	NR	Mahboui Lilia	TUN
13	NR	Bergaoui Ines	TUN
14	NR	Metoui Nour	TUN
15	NR	Abid Salma	TUN
Withdrawal			
1	NR	Bouhleb Sawssen	TUN
2	109	Arnaout Amina	ALG
3	120	Hany Jana	EGY

Withdrawal deadline: 12 June 2017	Dernier délai des retraits : 12 June 2017
<p>Any player wishing to withdraw from the Tournament has to inform Ms Issem Essais, Head of CAT Projects Coordinator before Monday 12 June 2017 at 02:PM. Late withdraw and/or no show in the Tournament will be sanctioned by CAT. Email: issemessais@hotmail.com</p>	<p>Tout joueur qui désire se retirer du Tournoi doit impérativement informer Melle Issem Essais, Coordinatrice en Chef des Projects de la CAT au plus tard le Lundi 12 Juin 2017 à 14H00. Retrait tardif et/ou non apparition lors du tournoi engendre une sanction de la part de la CAT. Email : issemessais@hotmail.com</p>
Important Information	Information Importante
<p>Based on the Article 7 of the Rules & Regulations of the African 14 years & Under Circuit (see below). The qualifying draw will be organised a day preceding the Main Draw (20 June 2017). A draw composed of a maximum of 24 players will qualify 4 players to the Main Draw (2 Rounds will be played on 20 June 2017 + eventually 1 round played on 21st June at 8:30 am). Sign in - Qualification draw : 19 June before 6 pm Sing in - Main draw : 20 June before 6 pm</p>	<p>En se basant sur l'Article 7 des Règlements du Circuits Africain des 14 ans et moins (voir ci-dessous), un tableau de qualification sera organisé le jour qui précède le tableau final (20 Juin 2017). Un tableau composé de 24 joueurs au maximum qualifiera 4 joueurs au tableau final (2 tours qui se joueront le 20 Juin 2017 + éventuellement 1 tour qui se jouera le 21 Juin à 8h30). Signature - Tableau des qualif: 19 Juin 2017 avant 18h00 Signature - Tableau Final: 20 Juin avant 18h00</p>
7. COMPOSITION OF THE DRAW	7. COMPOSITION DU TABLEAU
<p>The Main Draw shall be composed of 32 players in each Gender. The host nation can organise a qualifying draw for its local players and eventually for foreign players who are not accepted at the main draw during the preceding days of the Main Draw. All participating players have to pay for their accommodation during that event.</p> <p>On that case, the Composition of the Main Draw will be as follows:</p> <p>A) Singles Main Draw: 32 Direct Acceptance 24 Qualifiers (local players only) 4 Wild Cards (Host Nation) 2 Wild Cards (CAT) 2</p>	<p>Le Tableau Final sera composé de seulement 32 joueurs par sexe. Le pays hôte peut organiser un tableau de qualification pour ses joueurs locaux et éventuellement pour les joueurs étrangers qui n'ont pas été acceptés au Tableau final. Ce tableau de qualification doit être organisé durant les jours précédents le tableau final. Tous les joueurs qui y participent doivent toutefois se prendre en charge au niveau de l'hébergement et de la restauration.</p> <p>Dans ce cas, la composition du tableau Final sera comme suit :</p> <p>A) Simples : 32 Directement Acceptés 24 Qualifiés 4 Wild Cards (Pays d'accueil) 2 Wild Cards (CAT) 2</p>